
Stop de uitverkoop
De gemeente Lennik zet haar gebouwen in de uitverkoop. Het 
ene na het andere gebouw wordt te koop gesteld. De N-VA 
hee�  daar vragen bij en voert actie tegen dat beleid. Ze hekelt 
dat het gemeentebestuur eigendommen moet verkopen omdat 
de gemeente boven haar stand lee� . De schulden stegen, 
projecten werden uitgesteld en de kas is leeg. En daarom wil 
men via de verkoop van onroerend goed met eenmalige 
inkomsten de gemeente� nanciën opsmukken.

Grote uitverkoop
Onlangs werd in de Frans Van der Steenstraat een pand ver-
kocht voor 220.000 euro. De oude brandweerkazerne in de 
Kroonstraat – waar vroeger het Rode Kruis gebruik van maakte 
– kan u kopen voor 466.768 euro. En voor de tramstatie moet u 
483.395 euro op de tafel leggen. De gemeentelijke werkplaats – 
beter gekend als het vetkot – moet volgens de meerjaren-
planning ongeveer een miljoen euro in het laatje brengen.

Meer dan geld alleen
N-VA Lennik staat niet achter dat verkoopbeleid. “De gemeente 
denkt alleen aan het geld dat de gebouwen opleveren. Verder 
reiken de ideeën niet. Er is absoluut geen visie op onroerend 
goed en er is geen degelijk beleid. Nochtans kunnen die gebouwen 

wel een nut hebben voor de gemeente. Het vetkot is gelegen op 
een groot perceel bouwgrond. Willen we dat echt verkopen aan 
een projectontwikkelaar om er het zoveelste appartements-
gebouw op te richten?” De N-VA vindt dat de gemeente haar 
patrimonium beter zou behouden: “Het vetkot heeft een uitste-
kende ligging die moet renderen voor alle inwoners, niet alleen 
voor een projectontwikkelaar. Ook de brandweerkazerne kan 
nuttig zijn. Bijvoorbeeld voor de voedselbank, die nu wegens 
plaatsgebrek naar Gooik moest uitwijken.”

N-VA Lennik naar de 
kiezer als N-VA+

N-VA Lennik trekt volgend jaar in oktober naar de kiezer 
onder de naam N-VA+. “We gaan uit van onze eigen kracht 
en willen werk maken van een Vlaams en landelijk Lennik 
waar het fijn vertoeven is. Het plusteken achter onze lijst-
naam duidt op de onafhankelijken die met open blik en 
een vracht aan ideeën onze lijst komen versterken voor een 
beter Lennik”, zegt voorzitter Dirk De Smedt. Voor Dirk is 
het niet meer dan logisch dat de N-VA zich openstelt voor 
onafhankelijken en samen met hen als N-VA+ naar de kiezer 
trekt: “Politiek gaat niet om elkaar vliegen af te vangen, het 
gaat om samen aan een zeel te trekken om zo veel mogelijk 
te realiseren voor de inwoners. Wie ons daarbij wil helpen, is 
van harte welkom.”

De gemeente smukt haar slechte fi nanciën op met het geld van de 
verkoop van haar gebouwen.

Mosselfestijn 
N-VA Lennik

Zaal Ons Huis: Markt 9, 1750 Lennik

Zaterdag 30/09: 17 tot 21 uur
Zondag 1/10: 11 tot 16 uur
Maandag 2/10: 12 tot 21 uur

Iedereen welkom!
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Na renovatie feestzaal geeft 
zebrapad uit op voortuin
Heeft u het ook al opgemerkt? Sinds de gemeentelijke feestzaal in de 
Algoetstraat gerenoveerd werd, sluit het zebrapad niet meer aan op de 
hoofdingang. Onafhankelijk raadslid Karel Van Belle stelde vast dat 
bezoekers die het zebrapad gebruiken ofwel door een voortuin moeten 
lopen ofwel helemaal via de parking moeten omlopen. Hij pleit ervoor 
om de voortuin ter hoogte van het zebrapad toegankelijk te maken voor 
mobiele en minder mobiele personen. Net zoals het was voor de renova-
tie. Als dat niet mogelijk is, stelt hij voor om het zebrapad te verplaatsen.

Wist u dat …
… Lien de Slagmeulder al ontelbare keren vroeg om in Lennik zomerscholen te organiseren? Zomerscholen helpen vooral anderstalige 
leerlingen. Ook voor Oekraïense kinderen is het volgen van zomerlessen belangrijk om snel de gewone schoollessen te kunnen volgen. 
Helaas ging de meerderheid nog niet in op haar voorstel.

… de N-VA-fractie twee opeenvolgende gemeenteraden na elkaar vroeg om ook in Lennik gemeenschapsdienst voor langdurig werklozen
te organiseren? Tot tweemaal toe werd dat idee door de meerderheid afgewezen. Onze verbazing was daarom groot toen we hoorden dat het 
bestuur die gemeenschapsdienst voor langdurig werklozen toch zal invoeren. 

… de N-VA op de gemeenteraad vroeg om het screenen op darmkanker via het gemeentelijk infoblad te promoten? In Lennik ligt het 
aantal mensen dat zich laat screenen lager dan het Vlaamse gemiddelde. Jammer genoeg werd ook dat voorstel door de voltallige meerderheid 
verworpen.

… er in Lennik sinds 2022 drie sluikstortcamera’s zijn? Twee wildcamera’s en een grotere camera. Toch werden er 
nog maar vijf verbalisaties uitgeschreven en werd nog geen enkele GAS-boete betaald.

… de N-VA in september 2022 al voorstelde om de bevolking te bevragen over een mogelijke fusie? Voor eind 2023 
moet de gemeente daarover een standpunt innemen en een beslissing nemen. Nu nog een bevraging organiseren ruikt 
wel heel erg naar schijnparticipatie en kiezersbedrog.

… onafhankelijk raadslid Karel Van Belle vraagt om het kruispunt van de Schapenstraat met de Korte Tramweg en de 
Doelestraat te voorzien van een zebrapad? Het is een drukke oversteekplaats waar momenteel een zebrapad ontbreekt. 

Kleur Lennik geel op 11 juli
Op 11 juli viert Vlaanderen feest! Kleurt u Lennik mee 
geel? Hang uw vlag uit en we bezorgen u een leuke 
attentie. 

Heeft u geen vlag? 
Geef ons een seintje via lennik@n-va.be 
en we bezorgen u een gratis exemplaar.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Lennik wandelde met 
minister Weyts en de 
woefkes
Ondanks de regen daagden een twintigtal personen op voor 
de hondenwandeling met minister van dierenwelzijn Ben 
Weyts. “Lennik – en bij uitbreiding het hele Pajottenland – 
is een prachtige wandelregio met heel wat groene en rustige 
plekjes. We moeten ons daarvan bewust 
zijn en die plekjes koesteren. We willen 
vermijden dat Lennik ten prooi valt aan 
bouwwoede en verdere verharding”, zegt 
gemeenteraadslid en volksvertegen-
woordiger Kristien Van Vaerenbergh.

Etienne Van Vaerenbergh, voormalig volksvertegenwoordiger, burgemeester en OCMW-voorzitter is niet meer actief als 
politicus. Maar hij steunt de N-VA aan de zijlijn. Hij drukte destijds zijn stempel op Lennik en maakte even tijd voor ons.

Zien we in Lennik nog dingen die u als burgemeester besliste?
Etienne: “Het meest opvallende is natuurlijk Prins, het Brabantse trekpaard op de Markt in Lennik. Maar we hebben ook andere 
zaken gerealiseerd. Ik ben vooral blij dat we tijdens de eerste legislatuur de gewestweg uit Lennik hebben kunnen weghouden. Toen 
de tramverbinding met Brussel stopte, hebben we de trambedding meteen opgekocht. In plaats van een drukke weg ligt er nu een 
prachtig fietspad. Maar je mag niet alleen op de fiets focussen. Lennik leeft ook van handel en van horeca. Die moeten vlot bereik-
baar blijven en bezoekers moeten hun auto kwijt kunnen. Alleen zo hou je de gemeente leefbaar.”

Veel mensen kennen jou van je werk in de socioculturele sector.
Etienne: “Ik werkte niet alleen in de socioculturele sector, ook in de welzijnssector. Door middel van de verschillende vzw’s die ik 
oprichtte staan we – midden de mensen – ten dienste van de mensen. Los van het politieke is dat netwerk mijn grootste realisatie. Ik 
kom zelf uit een arbeidersgezin zodat ik gevoelig ben voor hun noden.”

Wat wens je Lennik toe?
Etienne: “Lennik verdient meer aandacht voor alle wegen en meer nadruk op de kerntaken van de gemeente. Er zijn te veel 
particuliere geldverslindende nevenactiviteiten die niet aansluiten bij de kerntaken van een gemeente. En ik hoop dat men stopt met 
de uitverkoop van het gemeentelijke vastgoed.”

Interview met Etienne Van Vaerenbergh

“Ik steun de N-VA”

www.n-va.be/lenniklennik@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


